Location of Beijing International Convention Center and Transportation Introduction

I. Location

Beijing International Convention Center: No. 8, Beichen East Road, Chaoyang District, Beijing.

II. Transportation Introduction

1.Beijing Station to Beijing International Convention Center:

- (1) Approximately 13 kilometers away from the Beijing International Convention Center, it takes about 30 minutes by car (estimated taxi fare: 37 yuan).
- (2) Public transportation: Walk about 450 meters to take Line 2 of the subway (Inner Circle). Get off at Chongwenmen Station (1 stop), transfer within the station and walk about 175 meters to switch to Line 5 towards Huixinxijie Beikou Station (10 stops). From there, walk to the A Northwest Exit and take bus 613 towards Bagou Village. Get off at Yayuncun Station after one stop and walk about 289 meters to reach the Beijing International Convention Center. The whole journey takes about 50 minutes.

2.Beijing North Station to Beijing International Convention Center:

- (1) Approximately 11 kilometers away from the Beijing International Convention Center, it takes about 22 minutes by car (estimated taxi fare: 31 yuan).
- (2) Public transportation: Walk about 1 kilometer to take bus 387. Get off at Anhuiqiao North Station after 10 stops and walk about 727 meters to reach the Beijing International Convention Center. The whole journey takes about 1 hour and 6 minutes.

3.Beijing Chaoyang Station to Beijing International Convention Center:

- (1) Approximately 14 kilometers away from the Beijing International Convention Center, it takes about 25 minutes by car (estimated taxi fare: 36 yuan).
- (2) Public transportation: Walk about 100 meters to take bus 413. Get off at

Dongfeng Beiqiao East Station after 5 stops, transfer by walking about 295 meters, and take bus 400 towards the direction of Dongfeng Beiqiao North Station. Get off at Yayuncun Station after 9 stops, then walk about 289 meters to reach the Beijing International Convention Center. The whole journey takes about 1 hour and 22 minutes.

4.Beijing West Station to Beijing International Convention Center:

- (1) Approximately 21 kilometers away from the Beijing International Convention Center, it takes about 32 minutes by car (estimated taxi fare: 58 yuan).
- (2) Public transportation: Walk about 438 meters to take bus 694. Get off at Anhuiqiao North Station after 10 stops and walk about 727 meters to reach the Beijing International Convention Center. The whole journey takes about 1 hour and 15 minutes.

5.Beijing South Station to Beijing International Convention Center:

- (1) Approximately 22 kilometers away from the Beijing International Convention Center, it takes about 46 minutes by car (estimated taxi fare: 60 yuan).
- (2) Public transportation: Walk about 43 meters to take Line 14 of the subway. Get off at Puhuangyu Station after 3 stops, transfer within the station and walk about 157 meters to switch to Line 5 towards Huixinxijie Beikou Station (10 stops). From there, walk to the A Northwest Exit and take bus 613 towards Bagou Village. Get off at Yayuncun Station after one stop and walk about 289 meters to reach the Beijing International Convention Center. The whole journey takes about 1 hour and 1 minute.

6.Beijing Fengtai Station to Beijing International Convention Center:

- (1) Approximately 32 kilometers away from the Beijing International Convention Center, it takes about 42 minutes by car (estimated taxi fare: 80 yuan).
- (2) Public transportation: Take Line 10 of the subway (Inner Circle) directly. Get off at Anzhenmen Station after 20 stops, transfer by walking about 119 meters, and take

bus 620. Get off at Anhuiqiao North Station after 2 stops, then walk about 727 meters to reach the Beijing International Convention Center. The whole journey takes about 1 hour and 9 minutes.

7.Beijing Capital International Airport to Beijing International Convention Center:

- (1) Approximately 24 kilometers away from the Beijing International Convention Center, it takes about 30 minutes by car (estimated taxi fare: 69 yuan).
- (2) Public transportation: Walk about 85 meters to take Airport Bus Line 4 (Princess Tomb Line). Get off at Xibahe Station after 2 stops, transfer by walking about 178 meters, and take bus 379. Get off at Anhuiqiao North Station after 8 stops, then walk about 727 meters to reach the Beijing International Convention Center. The whole journey takes about 1 hour and 18 minutes.

8.Beijing Daxing International Airport to Beijing International Convention Center:

- (1) Approximately 69 kilometers away from the Beijing International Convention Center, it takes about 1 hour and 20 minutes by car (estimated taxi fare: 180 yuan).
- (2) Public transportation: Walk about 480 meters to take the Beijing Daxing Airport International Airport Line. Get off at Caoqiao Station after 2 stops, transfer by walking about 100 meters, and take Line 19 of the subway. Get off at Mudanyuan Station after 7 stops, transfer by walking about 331 meters, and take bus 645. Get off at Yayuncun Station after 5 stops, then walk about 572 meters to reach the Beijing International Convention Center. The whole journey takes about 1 hour and 35 minutes.

北京国际会议中心地理位置和交通介绍

一、地理位置

北京国际会议中心:北京市-朝阳区-北辰东路8号:

二、交通介绍

1. 北京站----北京国际会议中心:

- (1) 距离北京国际会议中心约13公里,驾车约30分钟(打车费用预估37元);
- (2)公共交通可步行约 450 米乘坐地铁 2 号线内环, 北京站(往崇文门方向)——崇文门站(经1站)下车,站内步行约 175 米换乘地铁 5 号线,崇文门站(往天通苑北方向)——惠新西街北口站(经10站)下车, A 西北口出站步行约 352 米换乘 613 路公交车,安慧桥东站(往巴沟村方向)——亚运村站(经1站)下车步行约 289 米到达北京国际会议中心,全程需约 50 分钟:

2. 北京北站----北京国际会议中心:

- (1) 距离北京国际会议中心约11公里,驾车约22分钟(打车费用预估31元);
- (2)公共交通可步行约1公里乘坐387路公交车,索家坟站(往慧忠路东口方向)---安慧桥北站(经10站)下车,步行约727米到达北京国际会议中心,全程需约1小时06分钟;

3. 北京朝阳站----北京国际会议中心:

- (1) 距离北京国际会议中心约14公里,驾车约25分钟(打车费用预估36元);
- (2)公共交通可步行约 100 米乘坐 413 路公交车,北京朝阳站(往东直门方向)——东风北桥东站(经5站)下车,步行约 295 米换乘 400 路外环公交车,东风北桥站(往东风北桥北方向)——亚运村站(经9站)下车,步行约 289 米到达北京国际会议中心,全程需约 1 小时 22 分钟;

4. 北京西站----北京国际会议中心:

- (1) 距离北京国际会议中心约21公里, 驾车约32分钟(打车费用预估58元);
- (2)公共交通可步行约 438 米乘坐 694 路公交车,北京西站(往嘉铭园公交场站方向)---安慧桥北站(经 10 站)下车,步行约 727 米到达北京国际会议中心,全程需约 1 小时 15 分钟;

5. 北京南站----北京国际会议中心:

- (1) 距离北京国际会议中心约22公里,驾车约46分钟(打车费用预估60元);
- (2)公共交通可步行约 43 米乘坐地铁 14 号线,北京南站(往善各庄方向)——蒲黄榆站(经3站)下车,站内步行约 157 米换乘地铁 5 号线,蒲黄榆站(往天通苑北方向)——惠新西街北口站(经 10 站)下车,A西北口出站步行约 352 米换乘 613 路公交车,安慧桥东站(往巴沟村方向)——亚运村站(经 1 站)下车步行约 289 米到达北京国际会议中心,全程需约 1 小时 01 分钟;

6. 北京丰台站----北京国际会议中心:

- (1) 距离北京国际会议中心约32公里, 驾车约42分钟(打车费用预估80元);
- (2)公共交通可直接乘坐地铁 10 号线内环, 丰台站(往泥洼方向)---安贞门站(经 20 站)下车, D 西南口出站步行约 119 米换乘 620 路公交车, 地铁安贞门站(往天通北苑方向)---安慧桥北站(经 2 站)下车步行约 727 米到达北京国际会议中心,全程需约 1 小时 09 分钟:

7. 北京首都国际机场----北京国际会议中心:

- (1) 距离北京国际会议中心约24公里,驾车约30分钟(打车费用预估69元);
- (2)公共交通可步行约85米乘坐机场大巴4号线公主坟线,首都机场T2航站楼站(往公主坟方向)---西坝河站(经2站)下车,步行约178米换乘379路公交车,西坝河站(往育新小区方向)---安慧桥北站(经8站)下车,步行约727米到达北京国际会议中心,全程需约1小时18分钟;

8. 北京大兴国际机场----北京国际会议中心

- (1) 距离北京国际会议中心约69公里, 驾车约1小时20分钟(打车费用预估180元);
- (2)公共交通可步行约 480 米乘坐地铁北京大兴机场国际机场线路,大兴机场站(往草桥方向)——草桥地铁站(经 2 站)下车,出站步行约 100 米换乘地铁19 号线,草桥站(往牡丹园方向)——牡丹园站(经 7 站)下车,F口出站步行约 331 米换乘 645 路公交车,牡丹园北站(往国家体育场东方向)——亚运村站(经 5 站)下车步行约 572 米到达北京国际会议中心,全程需约 1 小时 35 分钟;